
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 1.09.2023. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 18. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 31.08.2023. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 18 sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/23-01/10  ;URBROJ:2109/13-01-23-01 od 24.08.2023. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Marijana Cerovec, Petra Jambrošić, Marijana Jambrošić, Vjenceslav 
Hranilović,  Rudolf Rajf,  Mladen Božić, Franjo Cerovec, Slavko Kocijan, Lepen Josip i Balog 
Kerešo.  

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Pročelnica Ruža Šmitran.  
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne , i otvara raspravu o 
Zapisniku  sa 17.sjednice Općinskog vijeća. 
 
Glasuje se o Zapisniku  sa 17. sjednice Općinskog vijeća ( prisutno 10 vijećnika). 
Bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 10 ZA ). 
 

Aktualni sat: 

Vijećnik Franjo Cerovec -  pita da li Kukovec ima u zakupu česticu uz nasip preko svoje kuće koju 
koristi i kosi. 
Vijećnik Rudolf Rajf - pita da li je u općini izvršeno  špricanje komaraca, što je sa skelama da li 
su izvršeni popravci na skeli Podturen i da li je Novakovska skela dopremljena u Novakovec, da 
li načelnik ima informacije da se u kući koju općina ruši u Čakovečkoj 11. nalazi dosta vrijednih 
starinskih predmeta te da bi ih općina trebala uzeti i sačuvati. 
Vijećnik Krešo Balog - pita što je sa starom kućom u Glavnoj ulici preko puta njega, da li se bude 
srušila, te da je tu također oštećen asfalt te bi ga trebalo popraviti. 
Vijećnik Slavko Kocijan - što je sa nastavkom radova na kanalizaciji, s radovima na uređenju 
autobusne stanice u Novakovcu i kad se budu tretirali komarci? 
                       
Perica Hajdarović, načelnik: Vijećniku F.Cerovcu - odgovara da Kukovec za to ništa ne plaća, već 
za uzvrat održava tu površinu, tako da općina tu ne treba kositi. 
Vijećniku Rajfu - odgovara da su u Podturnu započeli sa špricanjem komaraca ali da je kiša 
prekinula špricanje, te će se nastaviti kad budu odgovarali vremenski uvjeti. Ministarstvu 
prometa je poslat zahtjev za obnovu skele u Podturnu i za dopremu skele Novakovec koja se 
nalazi usidrena (zavezana za drvo) u Domašincu, te kad se sredstva odobre to će se i napraviti. 
Već je obavještena predsjednica KUD Podturen o tome da se u kući koju  ruši  Općina neki 
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predmeti kulturne baštine - kolovrat , te su ga već uzeli, a obavijesti ćemo ih da pogledaju da li 
još što ima. 
Vijećniku Balogu - odgovara da se razgovarao s vlasnikom kuće gosp. Varšićem i da traže 
15.000,00 eura za tu staru ruševnu kuću, što je previše. Komunalni redar je poslao upozorenje 
da se drvo ispred kuće sruši, te je  vlasnik obećao da će drvo srušiti. 
Vijećniku Kocijanu - odgovara da su održani sastanci u Međimurskim vodama i s direktorom 
Hrvatskih voda, ali da fali studija utjecaja na okoliš  da se dokumentacija se kompletira. 
U međuvremenu je Međimurska priroda napisala ciljeve za očuvanje PEM Mura      i to se 
dostavilo Međimurskim vodama i ako to prihvate  u Ministarstvu onda je dokumentacija 
kompletna i treba čekati rezultate. 
Što se tiče autobusnog stajališta - ono je naručeno ali proizvođač kasni s isporukom. 
Načelnik još obavještava vijećnike da je komunalni radnik do ostavku i da je raspisan  natječaj.  
Administrativni referent Darinka Mikulić  planira u mirovinu krajem godine, te bude trebalo 
raspisati javni natječaj za novog službenika.  
 
Otvara se rasprava o prijedlogu dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv, te se 
utvrđuje  prisutno 10 vijećnika i da je  jednoglasno ( 10 ZA) usvojen sljedeći: 
 

                                                               Dnevni red: 
 
1.  Odluka o prodaji zemljišta u vlasništvu Općine Podturen 
2.  Odluka o kupnji nekretnine u k.o. Podturen 
3. Odluka  o korištenju društvenih domova na području općine Podturen 
4. Odluka o uključivanju Općine Podturen u projekt izgradnje svjetlovodne  
     telekomunikacijske infrastrukture na području Općine Podturen 
5. Izmjena i dopuna Odluke o načinu pružanja javne usluge skupljanja komunalnog otpada na 
     Području Općine Podturen 
6. Odluka o djelomičnom otpisu potraživanja s osnova zakupa državnog poljoprivrednog 
    zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Podturen 
 

Točka 1. 
 

Perica Hajdarović, načelnik - to je k.č.br. 1872 kuća, dvorište površine 412 m2 je u vlasništvu 
Općine i općina je kuću dala srušiti jer je bila opasna za ljude i okolinu.  Sudskim putem smo 
tu česticu naslijedili, jer je vlasnik bio smješten u ustanovi centra za socijalni rad,  a u zavodu 
za socijalni rad nemaju zavedeno da oni raspolažu s tom česticom i nema nasljednika. Susjedi 
su zainteresirani za kupnju, te se treba donijeti odluka da se to može sprovesti.  
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 10 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno  (10 ZA) donijelo: Odluka o prodaji zemljišta u vlasništvu Općine Podturen 
 
  

Točka 2. 

Perica Hajdarović, načelnik - nekretnina označena kao k.č.br. 2544 od 415 m2 i k.č.br. 2543  

od 359 m2 k.o. Podturen kupuju se radi toga da se oformi čestica  na kojoj se predviđa 

izgradnja objekata društvenog sadržaja, te da se može izradi  projekt koji se onda može 

prijaviti na natječaj. 
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Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 10 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno  (10 ZA) donijelo: Odluka o kupnji nekretnine u k.o. Podturen  
 
 

Točka 3. 
 

Perica Hajdarović, načelnik - nova odluka, nove cijene, novi uvjeti i način  korištenja društveni i 
vatrogasnih domova. Svi društveni domovi su obnovljeni, osim doma u Sivici, za koji su sad stigla 
sredstva od Ministarstva, te će se i on obnoviti. Naknade za korištenje društvenog doma plaćaju 
po odluci iz 2004 godine, te je veoma niska. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - smatra da treba predložiti cijene posebno za zimske dana a 
posebno za ljetne dane ili da se nakon svakog korištenja popiše struja i plin i napravi obračun, 
ili koliko sati koristi društveni dom. 
Vijećnik Josip Lepen - smatra da za osobe koje nisu s područja Općine Podturen cijene budu 
50% veće. 
Vijećnik Mladen Božić - smatra da se kulturno sportski centar u Celinama ne može smatrati 
društvenim domom jer nema uvjete kao ostali društveni domovi - nema kuhinju, sudoper, te 
ne mogu biti svatovi i ne mogu biti takve cijene. 
 
Načelnik povlači prijedlog odluke  s dnevnog reda i predlaže se dorada  prijedloga za drugu 
sjednicu. 
 
                                                                               Točka 4. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - Poduzeće Netvis d.o.o Miklavec poslalo je pismo namjere i 
sporazum o uređenju međusobnih prava i obveza o tome da li se Općina Podturen želi uključiti 
u projekt izgradnje svjetlovodne telekomunikacijske infrastrukture na području Općine 
Podturen. Općina se ovom odlukom obvezuje financirati potrošačima s područja Općine 
Podturen priključak u visini od 120,00 eura za zračni i 170,00 eura za podzemni priključak. 
Općina osigurava prostoriju u društvenom domu u Podturnu (hladnjača) za opremu (server) bez 
naknade, ali zato  sve udruge, vatrogasci i klubovi ne bi trebali plaćati uslugu interneta. Općina 
u proračunu za ovu godinu ima predviđeno 15.000,00 eura i već ove godine bi se mogli započeti 
radovi u Podturnu, a slijedeće godine bi se završili u svim naseljima.  
 Na sjednicu dolazi  vijećnik Damir Srpak. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - pita koliko bi to nas sve zajedno koštalo. 
Perica Hajdarović, načelnik - Što se tiče troškova ako bi se svi priključili, a to je oko 1130 
domaćinstva koji imaju zračni priključak i oko 365 koji bi imali podzemni priključak, što bi 
iznosilo nekih 200 ili 220 tisuća eura u nekoj doglednoj budućnosti. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - po mojoj procjeni bi se priključilo oko 700 domaćinstva, jer ima 
puno praznih i zapuštenih grunti, i onda treba tak računati. 
Perica Hajdarović, načelnik -  Magić je 2018. godine htio uvesti tu mrežu na našem području, ali 
bi općina tada trebala platiti za sva domaćinstva, dok se ovim sporazumom treba platiti samo 
za one koji se priključe. Neki mještani još imaju važeće ugovore s drugim operaterima i oni se 
još godinu dvije ne bi mogli priključiti. 
Vijećnik Kocijan Slavko - Da li je mreža otvorena ili zatvorena? 
Perica Hajdarović, načelnik - Mreža je otvorena te će  svi operateri moći pustiti mrežu kroz 
njihove žice. 
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Vijećnik Vjenceslav Hranilović - Što za mene općina plaća, samo priključak, a ja dalje dogovaram 
koji operater bude vršio uslugu? 
Perica Hajdarović, načelnik - općina plaća priključak, a mještani mogu dogovoriti operatera. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - za mene to djeluje dobro, moramo imati bolji Internet. 
 
Nakon rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 11 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  sa 10 
ZA i 1 suzdržanim donijelo:  Odluku o uključivanju Općine Podturen u projekt izgradnje 
svjetlovodne telekomunikacijske infrastrukture na području Općine Podturen 
 
 
                                                                            Točka 5. 
Perica Hajdarović, načelnik - Prekom d.o. o dostavio je  Izmjena i dopuna Odluke o načinu 
pružanja javne usluge skupljanja komunalnog otpada na Području Općine Podturen, kojom 
će se od 1.01.2024. godine  nekim korisnicima kućanstva i poslovnim subjektima povisiti 
cijena odvoza komunalnog otpada a nekim smanjiti. Povećanje odvoza  komunalnog otpada 
obrazlaže se povećanjem troškova poslovanja. 
Vijećnik Rudi Rajf - dobro je da se i nešto dodatno može odlagati uz postojeći spremnik. 
Vijećnica Marijana Cerovec - smatra da bi i škola trebala imati pravo da kao i kućanstva prijavit 
odvoz krupnog otpada kada je u kalendaru određeno i da to bude besplatno. 
Vijećnik Frano Cerovec - da li su uključeni u odvoz komunalnog otpada povremeni korisnici - 
inozemci .  
Perica Hajdarović, načelnik - komunalni redarka je svima koji nemaju kante poslala obavijest 
da su se obvezni priključiti u odvoz komunalnog otpada i da sva kućanstva trebaju imati kante. 
Nakon rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 11 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  
jednoglasno (11 ZA) donijelo:  Izmjena i dopuna Odluke o načinu pružanja javne usluge 
skupljanja komunalnog otpada na Području Općine Podturen 
 
                                                                               Točka    6. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - objašnjava da je Kukovec Vladimir poslao zamolbu za otpis djela 
potraživanja zakupa za 2023. godinu, u kojoj navodi da je imao poplavu u 5. mjesecu i u 8. 
mjesecu na oranicama koje ima u zakupu i da mu je sav urod propao i da sad mora  kupovati 
hranu za stoku. Kukuruz zbog poplave nije niknuo, a trava koja je poplavljena nije za prehranu 
stoke. 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 11 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće sa 10 ZA i 
1 protiv donijelo: Odluku o djelomičnom otpisu potraživanja s osnova zakupa državnog 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Podturen. 
 
Dovršeno u 19:30 
 

Zapisničar:                                         Predsjednik Općinskog vijeća: 

   

Ruža Šmitran                                                                     Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


